

Ο περί Εκτάκτου Εισφοράς (Προσωρινές Διατάξεις) (Τροποποιητικός) Νόμος του 1990 εκδίδεται με δημοσίευση στην Επίσημη Εφημερίδα της Κυπριακής Δημοκρατίας σύμφωνα με το Άρθρο 52 του Συντάγματος.

Αριθμός 248 του 1990

ΝΟΜΟΣ ΠΟΥ ΤΡΟΠΟΠΟΙΕΙ ΤΟΝ ΠΕΡΙ ΕΚΤΑΚΤΟΥ
ΕΙΣΦΟΡΑΣ (ΠΡΟΣΩΡΙΝΕΣ ΔΙΑΤΑΞΕΙΣ) ΝΟΜΟ ΤΟΥ 1990

Η Βουλή των Αντιπροσώπων ψηφίζει ως ακολούθως:

1. Ο παρών Νόμος θα αναφέρεται ως ο περί Εκτάκτου Εισφοράς (Προσωρινές Διατάξεις) (Τροποποιητικός) Νόμος του 1990 και θα διαβάζεται μαζί με τον περί Εκτάκτου Εισφοράς (Προσωρινές Διατάξεις) Νόμο του 1990 (που στο εξής θα αναφέρεται ως «ο βασικός νόμος») και ο βασικός νόμος και ο παρών Νόμος θα αναφέρονται μαζί ως οι περί Εκτάκτου Εισφοράς (Προσωρινές Διατάξεις) Νόμοι του 1990.

Συνοπτικός
τίτλος.

111 του 1990.

2. Το άρθρο 11 του βασικού νόμου τροποποιείται με τη διαγραφή του αριθμού «1990» (δεύτερη γραμμή) και την αντικατάστασή του με τον αριθμό «1991».

Τροποποίηση
του άρθρου 11
του βασικού
νόμου.

3. Ο Πίνακας του βασικού νόμου τροποποιείται με την αντικατάσταση της παραγράφου 1 με την ακόλουθη νέα παράγραφο:

Τροποποίηση
του Πίνακα
του βασικού
νόμου.

«1. Οι συντελεστές εισφοράς είναι:

Τριμηνιαίο Εισόδημα	Συντελεστής
Για κάθε λίρα μέχρι £900	μηδέν
Για κάθε λίρα πάνω από £900 μέχρι £1,150	2 σεντ
Για κάθε λίρα πάνω από £1,150 μέχρι £1,800	5 σεντ
Για κάθε λίρα πάνω από £1,800	8 σεντ:

Νοείται ότι δεν καταβάλλεται εισφορά από εκτοπισμένο του οποίου το τριμηνιαίο εισόδημα δεν υπερβαίνει το ποσό των £3,000· όταν το εισόδημα αυτό υπερβαίνει το ποσό των £3,000, η καταβλητέα εισφορά υπολογίζεται με βάση τους ακόλουθους συντελεστές:

Τριμηνιαίο Εισόδημα	Συντελεστής
Για κάθε λίρα πάνω από £3,000 μέχρι £3,250	2 σεντ
Για κάθε λίρα πάνω από £3,250 μέχρι £3,450	5 σεντ
Για κάθε λίρα πάνω από £3,450	8 σεντ:

Νοείται περαιτέρω ότι δεν καταβάλλεται εισφορά από οποιοδήποτε φυσικό πρόσωπο του οποίου το τριμηνιαίο εισόδημα δεν υπερβαίνει το ποσό των £2,500· όταν το εισόδημα αυτό υπερβαίνει το ποσό των £2,500, η καταβλητέα εισφορά υπολογίζεται με βάση τους ακόλουθους συντελεστές:

Τριμηνιαίο Εισόδημα	Συντελεστής
Για κάθε λίρα πάνω από £2,500 μέχρι £2,700	2 σεντ
Για κάθε λίρα πάνω από £2,700 μέχρι £2,900	5 σεντ
Για κάθε λίρα πάνω από £2,900	8 σεντ:».

4. Η ισχύς του παρόντος Νόμου αρχίζει από την 1η Ιανουαρίου 1991.

Έναρξη
ισχύος
του παρόντος
Νόμου.